
Interpelacja nr 6
Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek

z dnia 2 listopada 2022 r.
w sprawie chodnika po południowej stronie ul. Stanisława Augusta

(z inicjatywy Doroty Jankowskiej-Lamchy)

Pan Marcin Kluś
Przewodniczący Rady Dzielnicy
Praga-Południe m.st. Warszawy

Szanowny Panie Przewodniczący,
zwracamy się z zapytaniem o możliwość szybkiego ułożenia brakującego fragmentu
chodnika po południowej stronie ul. Stanisława Augusta, pomiędzy nowymi
budynkami Dom Development a budynkami Spółdzielni Mieszkaniowej Kamionek.

Uzasadnienie

Deweloper zakończył fragment ulicy na wysokości inwestycji w sposób, jak na
zdjęciach. Koniec chodnika został zabezpieczony zaporami, co powoduje, że piesi
okrążają to miejsce wydeptując ścieżkę na trawniku.

Dlatego uważamy, że jak najszybsze ułożenie chodnika w tym miejscu i połączenie
go z chodnikiem na wysokości SM Kamionek jest niezbędne.
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